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ABCDE 
 

SID 2 (4) 
 

§ 1.  Sammanträdet öppnas 
Vice ordförande Allan Hjortstad hälsade samtliga välkomna. Ett särskilt välkommen 
riktades till lokala handikapprådets ordförande Amir Amirriazi. Sammanträdet förklarades 
därmed öppnat.  
 
§ 2.  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med vissa tillägg under punkten 7 och övriga frågor.  
 
§ 3.   Besök av representant från lokala handikapprådet 
Lokala handikapprådets ordförande Amir Amirriazi tackade för att han fick närvara vid 
dagens möte. Han framförde önskemål från handikapprådet om att finna möjligheter för att 
samverka med pensionärsrådet och driva frågor som är av gemensamt intresse för såväl 
äldre som funktionshindrade. Tillgänglighet vad gäller nya bostäder, butiker och 
kollektivtrafiken är exempel på frågor som är av stort gemensamt intresse. Från 
handikapprådet föreslås att Råden avsätter tid för två möten per år för gemensamma 
diskussioner. Vidare föreslås att en representant från vardera Råden ska adjungeras till 
varandras sammanträden. Önskemål finns även om att Råden vid något tillfälle per år ska 
bjuda in stadsdelsnämndens presidium för gemensamma diskussioner. 
 
Vice ordförande tackade för det arbete som utförs av handikapprådet och konstaterade att 
det finns gemensamma problem och frågor i samhället som det finns skäl att samarbeta 
kring. Pensionärsrådet kommer att ta upp handikapprådets förslag till diskussion  och 
återkommer därefter till handikapprådet med besked. 
 
§ 4.   Anmälan av protokolljustering 
Anmäldes att protokoll 5: 2005 från sammanträdet den 29 april 2005 blivit justerat  
och utsänt. Protokollet läggs därmed till handlingarna. 
 
§ 5. Val av justerare till dagens protokoll 
Sven Karlsson valdes att jämte vice ordförande Allan Hjortstad justera dagens protokoll 
den 1 juni kl.08.30. 
 
§ 6.  Rapport från förtroenderåden  
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind rapporterade från förtroenderådets möte den 18 maj. Planering pågår 
närmast för midsommarfirande och för genomförande av Skolörtens dag. 
Diskussioner har förts kring dagverksamheten i Träffen som för närvarande har låg 
besöksnivå. Man arbetar nu för att försöka få mer attraktion i Träffen och ska försöka 
engagera frivilliga organisationer för att få ett ökat engagemang. 
 
Hässelby Gårds äldreboende 
Lennart Keberg rapporterade från förtroenderådets senaste möte. Aktuella frågor för 
äldreboendet hade diskuterats och planeringar för olika aktiviteter pågår. Diskussioner 
hade förts kring alkoholförtäring inom äldreboendets lokaler. Frågan ska undersökas. 
 Bra synpunkter framkommer alltid i olika sammanhang vid förtroenderådets möten.  
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§ 7.   Stadsdelsnämndens sammanträde den 14 juni 2005 
A.  Förslag till ny detaljplan för kv. Kontot inom stadsdelen Råcksta  
Ledamoten Hans Bergsten lade fram ett förslag som Rådet enades om att lämna som 
gemensamma synpunkter på förslaget till detaljplan för kv. Kontot: 
”Med hänvisning till ”kvarboendeprincipen”  borde bottenvåningarna reserveras för äldre 
över 65 år, d.v.s. en bostad utan trappor och hiss.” 
 
B.  Remiss angående Stockholms stads Äldreomsorgsplan år 2006 -2010  
(Ärendet kommer att behandlas i stadsdelsnämnden den 20/9-05) 
Rådet har fått sig tillsänt remissen och har möjlighet att inkomma med synpunkter fram till 
den 30 juni. 
 
Rådet framför att det är oerhört viktigt att det finns mötesplatser för äldre. Vidare är det 
angeläget att det finns tillgång till vaktmästare som kan hjälpa äldre med praktiska saker 
för att undvika fallolyckor. Rådet anser det angeläget att förvaltningen tar med detta som 
synpunkter inför kommande verksamhetsplaneringar. 
 
Ledamoten Hans Bergsten hade skrivit ett eget yttrande på remissen som han läste upp och 
redogjorde för. Rådet enades om att ställa sig bakom yttrandet och beslutade att bifoga 
detta till protokollet som synpunkter på remissen angående Äldreomsorgsplanen. 
Bilaga 1. 
 
C.   Sjöberga Gård – Tillsyn av enskild verksamhet med inriktning äldreomsorg 
Gudrun Sjödin delade ut ärendet och gav en sammanfattande beskrivning av rapporten. 
Rådet hade inga synpunkter därutöver. 
 
D.   Kompetensstegen – Ansökningar om statligt stöd för kvalitets- och 
kompetensutveckling inom vård och omsorg om äldre 
Gudrun Sjödin informerade att förvaltningen kommer att ansöka om bidrag till tre olika 
aktiviteter för utveckling av äldreomsorgen. Dessa aktiviteter avser:  
 

? Verksamhetsnära, verksamhetsanpassade internutbildningar för vårdpersonal  
?  Tydliggörande av kommunens och landstingets ansvarsområden för den äldre kring  

vårdplanering 
? Vårdsvenska för personal med bristande språkkunskaper 

 
Rådet är positivt till att ansökan om medel söks till de planerade aktiviteterna. 
 
 
§ 8.   Anmälan – Äldreomsorgsinspektörernas årsrapport 2005 
Anmäldes äldreomsorgsinspektörernas årsrapport med protokollsutdrag från 
Kommunstyrelsen och Kommunstyrelsens pensionärsråd. Rådet beslutade att lägga  
anmälan till handlingarna. 
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§ 9. Övrig information från äldreomsorgen 
Projekt Hässelby Gård 
Gunilla Berg från lanstingets beställarkontor vård informerade om samverkansprojektet 
Hässelby Gård. Upphandling pågår för närvarande så sträng sekretess råder. Vid frågor  
eller funderingar kan Gunilla kontaktas på tel: 737 32 32 eller via mail: gunilla.berg@sll.se  
 
Direkthandledning av vårdpersonal - Projekt 
Gudrun Sjödin informerade om att hemtjänsten i Hässelby-Vällingby tillsammans med 
Östermalm och Bromma hemtjänst har fått medel från Kompetensfonden för att driva ett 
gemensamt projekt tillsammans med Silviahemmet. Projektbenämningen är: 
”Direkthandledning och anhörigstöd – metodutveckling för att utveckla hemtjänstens 
arbete med demenssjuka.” Projektet kommer att pågå t.o.m. augusti 2006. 
Rådet kommer att få löpande information om projektet. 
 
§ 10.  Övriga frågor 
Ledamoten Hans Bergsten refererade till en artikel i Västerort om en äldre person som fått  
avslag på en ansökan till äldreboende. Rådet beslutade att sektionschefen för 
biståndshandläggarna, Marja Niemi ska bjudas in till ett möte i höst för att redogöra för 
vilka kriterier som gäller för att beviljas plats på äldreboende. 
 
§ 11.  Sammanträdet avslutas  
Vice ordförande tackade för dagens sammanträde och önskade alla en trevlig sommar och 
på återseende i augusti. Sammanträdet förklarades därmed avslutat. 
 
Nästa sammanträde är utsatt till fredagen den 12 augusti, kl. 09.00 – 11.00. 
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